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Vragen van RijswijksBelang aan het college:

1: Is er al bekend wat er gaat komen op de plek waar tijdelijk de
Godfried Bomansschool zat gevestigd in de Treubstraat?

Voorheen zat er een park waar jongeren konden skaten.  Komt dat 
skatepark terug of zijn er andere plannen ? ( zie foto 1)

2: De aanleg van een warmteleiding, een warmtenet tussen 
Rotterdam en DenHaag is actueel. (planologisch)

Bij een indrukwekkende presentatie over het warmtenet vorige week 
zagen wij dat daar behoorlijk wat werkzaamheden bij komen kijken. 
Er zal vooral veel gegraven moeten gaan worden. 
Kan u serieus in gesprek gaan met de Provincie,  het Rijk en de 
gemeente DenHaag?.... mocht de aanleg van het warmtenet 
doorgaan, deze werkzaamheden mogelijk te laten koppelen aan een 
tunnel onder de Beatrixlaan??

Bedoel als we dan toch gaan graven……dit zou qua kosten en overlast 
kunnen schelen. ( zie foto 2)

3: De eerste cijfers aan inzet van de Politie Eenheid Den Haag en de 
Veiligheidsregio Haaglanden (Brandweer en Ambulanceritten) 
werden op 2-1-2020 bekend gemaakt en daaruit bleek Rijswijk op 



plek nummer 2 te staan van de 9 omringende gemeenten met de 
meeste branden. Maar liefst 65 geregistreerde branden. 

In het kader van saamhorigheid en burgerparticipatie, bent u bereid 
om in gesprek te gaan met Rijswijkers die graag in gesprek gaan met 
de gemeente Rijswijk om ideeën uit te wisselen die betrekking 
hebben op de jaarwisseling?. Denk bv aan het centraliseren van  
Rijswijkers op 1 plek met allerlei activiteiten. 

Dit zou mogelijk een positieve invloed kunnen hebben op de 
capaciteit en inzet van hulpverleners tijdens de jaarwisseling en ook 
mogelijk invloed kunnen hebben op minder schades die ontstaan in 
Rijswijk. 
(zie foto 3)
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